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Indre Fosen kommune v/arealsjef og kommunedirektør,

Jeg fikk i vår melding om igangsatt arbeid med reguleringsplan for Seilsportanlegg Nedre Fallet med
mulighet for innspill til planarbeidet, og jeg har levert innspill.
Så leste jeg i Fosnafolket at planen var politisk behandlet og vedtatt lagt ut til ettersyn. Noen dager
senere kom det melding via digipost, men før denne meldingen kom fikk jeg spørsmål fra en person
jeg tilfeldig møtte under butikkbesøk om hva jeg syntes om den nye stien som var planlagt over
tomta mi. 
Jeg gikk da inn på kommunens hjemmeside og fant planen som var lagt ut. Jeg ble forskrekket da jeg
fikk bekreftet at det var tegnet inn en tursti over eiendommen min, dvs en 3 meter bred adkomstvei
til seilsportanlegget. Stien er planlagt gjennom den for meg mest verdifulle del av tomta mi. Om
stien blir realisert innebærer det betydelige inngrep i eiendommen min. Det må lages en fylling,
fjernes flere trær, jeg må finne en annen plass til badestampen, jeg kan ikke ha båtoppsett i fjæra
osv. 
Jeg vil i denne omgang ikke gå nærmere inn på hva jeg opplever som ulemper med dette, det vil jeg
bringe inn som innspill til planen. Men jeg vil stille et mer generelt spørsmål om prosessen. Det er
kanskje ikke vanlig at man kontakter grunneier underveis i prosessen om man planlegger tiltak som i
stor grad berører privat eiendom? Det er ganske ubehagelig å få vite slikt enten via Fosnafolket eller
via en du tilfeldig møter på butikken. 
Dersom kommunen ønsker en god dialog med grunneiere om planlegging og senere gjennomføring
av tiltak er jeg overbevist om at en kontakt med informasjon tidlig i prosessen ville virke positivt inn.
Slik det skjedde nå blir det en dårlig start på dialogen. 
Om slik dialog i planprosessen ikke er vanlig synes jeg uansett det er uheldig. 

Jeg ber om en tilbakemelding. 

Vennlig hilsen 

Arnfinn Seim
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